

## 6D4N

**Fuji Shibazakura** 

# 东京/箱根/千叶

(富士赏芝樱/东京迪士尼海洋/鸭川海洋世界)

## **TOKYO / HAKONE / CHIBA**



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





DEPARTURE ₹ HANEDA 🖨 TOKYO

♦ Ka

☑ Check In Hotel

D2 TOKYO

(B/L/D)

(MOB)

- ☑ Sensoji (Asakusa Kanon Temple)
- ✓ Nakamise Shopping Street (Kimono Experience, Include Lining, Girdle, Japanese Handbag, Clogs)
- ☑ Shinjuku Shopping Street

TOKYO A HAKONE A TOKYO

(B/L/D)

- ☑ Fuji Shibazakura
- ✓ Lake Ashi
- ☑ Hakone Shrine
- ☑ Owakudani

D4 TOKYO

(B/-/-)

☑ Tokyo DisneySea (With Fireworks Show)

D5

### TOKYO ₽ CHIBA ₽ HANEDA ₹ DEPARTURE

(B/L/D)

**D6** ARRIVAL

(MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Seafood Hotpot ★ Pork Cutlet Rice
- ★ Japanese Set Meal
  - ★ Yakiniku Set
- ★ Grilled Fish + Chanko Hotpot

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### **CHIBA**

◆ Kamogawa Seaworld - Kamogawa Sea World is an outdoor aquarium on the edge of the Pacific Ocean, with about 800 species. The animals have dedicated activity areas and restore the natural environment of their habitat. Kamogawa Sea World creates activities for marine animals, open-air theaters, food ss, gift shops, and children's play areas.

### **HAKONE**

- ◆ Hakone Shrine Jinja shrine dates back to the year 757. Many military commanders prayed at this shrine devotedly, which brought it fame throughout the country. Another group of worshippers were travelers, who regularly visited the Hakone area, and often came here to pray for a safe trip.
- ◆ Ōwakudani This is the crater of a volcanic eruption 3,000 years ago. Whenever the wind blows, thick smoke with a sulfur smell fills the air, forming a special landscape. At the mountain's top are "black eggs" cooked in volcanic hot springs. According to the Japanese, eating one can extend your life by 7 years.

## TOKYO

- ◆ Sensoji (Asakusa Kanon Temple) The temple is dedicated to the fod of mercy. Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And youcould walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- Nakamise Shopping Street is the most famous shopping street in Asakusa. The street runs for 250 meters on the main approach to Sensoji Temple and is lined on both sides with shops selling traditional souvenirs, snacks, and sweets.





x 3 Nights

#### **HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

- ✓ JAL City Tokyo Toyosu Hotel or similar class
- ✓ Sheraton Grande Tokyo Bay Hotel or similar classes x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





## 精简行程

## 第一天 | 启程 文 | 羽田 🖨 东京 (机上用餐)

☑ 入住酒店

## 东京

(早/午/晚)

- ☑ 浅草雷门观音寺
- ☑ 浅草商业街(和服体验,含内衬、腰封、日式手袋、木屐)
- ☑ 新宿购物区

## <mark>第三天</mark> 富士山 🖨 箱根 🖨 东京 (早/午/晚)

- ☑ 富士赏芝樱
- ☑ 芦之湖
- ☑ 箱根神社
- ☑ 大涌谷

#### 第四天东京

(早/-/-

☑ 东京迪士尼海洋(欣赏烟花表演)

## 第五天

# 东京 🖨 千叶 🖨 羽田 🛪 启程

(早/午/晚)

- ☑ 东京湾跨海公路
- ☑ 鸭川海洋世界

#### 第六天

抵达

(机上用餐)



✓ 4早餐/3午餐/3晚餐

#### 风味餐:

- ★ 海鲜火锅
- ★ 日式炸猪排饭
- ★ 烤肉套餐
- ★ 烤鱼+相扑火锅
- ★ 日式定食

#### 观光景点:

## 千叶

◆ 鸭川海洋世界 - 鸭川海洋世界是一座位于太平洋边缘的户外水族馆,拥有约800种动物。动物们有专门的活动区域,还原了它们栖息地的自然环境。鸭川海洋世界为海洋动物们打造了丰富多彩的活动,有露天剧场、美食街、礼品店、儿童游乐区等。

## 箱根

- ◆ 箱根神社 于757年幼万卷商人创建在自古就是岳信仰一大圣地的箱根山上,曾为源赖朝、德川家康等许多武将所信奉,是具有历史的神社。箱根神社自古以来就是被尊崇为关东总镇守箱根大权现有的名神社,作为在交通安全、心想事成、开运除厄非常灵验的开运之神人信奉。
- ◆ **箱根大涌谷** 为3000年前火山爆发的火山口,每当起风时,带着硫磺味的浓烟弥漫期间时,形成特殊景观。登上山顶,有用火山温泉煮熟的「黑鸡蛋」,据日本人说吃一个可长寿7年。

## 东京

- ◆ 浅草雷门观音寺 每建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门, 上面挂着写有"雷门"两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参 拜的观光客,终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道"仲见 世"购物,此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- ◆ 浅草商业街 是浅草最著名的购物街。这条街在通往浅草寺的主要道路上全长 250 米, 两旁林立着出售传统纪念品、小吃和糖果的商店。





## 酒店住宿(4晚)

- ✓ 东京丰洲JAL城酒店或同级
- ✓ 东京湾喜来登大酒店或同级

x3晚

x 1 晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

## **General Information**

# · 日本 JAPAN ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day* *以当天压率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan :+81 日本 :+81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - <b>100</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia <b>日本</b> - 标准时差快 <b>马来西亚</b> 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季       Summer :         3月 - 5月       6月 - 8月         Mar to May       Jun to Aug         20℃ - 6℃       28℃ - 19℃	9) g <b>S</b> e	Autumn 秋季  □   Winter 冬季  □   月 - 11月  □   12月 - 2月  □   Dec to Feb  □   5℃ - 10℃  □ 13℃ - 3℃  □ 13℃ - 3℃  □ 13℃ - 3℃
飞机型号 Aircraft Type	A330	A330	
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ite:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	n费: Fee:
	GD Partner:		